
 

 
 

 Initiativärende till Omvårdnadsnämnden  
gällande anhörigvårdare 

 

 

Under Omvårdnadsnämndens möte den 23 november 2023, nämndes att det var en del 
ändringar som är på gång, bland annat den om anhöriganställning. Det gjorde att jag blev 
uppmärksam på anhörigvård, den anhörigvård som Gävle kommun bedriver och ansvar för.  

 

Därför yrkar jag på att Omvårdnadsnämnden redogör för hur anhörigvårdens verksamhet 
genom att besvara följande frågor: 

1. Vad har Omvårdnadsnämnden för kriterier för att bli anhöriganställd? 

2. Vilka faktorer kan göra att en sådan anställning upphör?”? 

3. Hur många anhöriganställda har Gävle kommun? 

4. Vad kostar det Omsorgsförvaltningen? 

5. Finns det planer på att omorganisera anhörigvården? 

6. Om ja varför? 

 

Maud Liljeqvist 

Vänsterpartiet 


